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Møte i plan og byggekomite  

Tid: 22.02.18  Kl. 1200-1420 Sted: Kommunestyresalen 

Innkalt av: Rådmannen 

Ordstyrer: Terje Nyberget Referent: Erlend Kroken 

Deltakere: 

 

 

Fravær: 

Terje Nyberget, Karl Johnny Bjørnsen, Kjetil Nyhus, Øyvind Alstad, Randi Walle, Tore 

Håkstad, Eva Bjørkli (HTV). Rådmann representert ved enhetsleder teknisk Johanne 

Sollid og enhetsleder skole og barnehage Erlend Koken. 

Peder Mogaard 

 

Innledning og avklaring av møtet 

Terje innleder med å avklare hva som er agenda for møtet. 

Villmarksmessa kunne ikke stille som først avtalt, men ønskes velkommen ved et senere 

møte. 

 

Sak 1.- Presentasjon av Bardu il v/Roy Steinar Hansen 

Frosth ingeniør ved Roy Steinar Hansen er innleid av Bardu il til å presentere Bardu ils innspill   

omkring bygging av ny skole nord for Barduhallen. 

- Bardu il ser klare fordeler med sambruk mellom skole og idrettsanlegg – både hall og 

uteområde samt i forhold til bruk av skole som overnatting, møter, etc. 

- Planer for Bardu il:  

o Gjennom tidligere behovsanalyser har idrettslaget dokumentert behov for økt 

hallflate (flerbrukshall) med utgangspunkt både i de aktive gruppene, 

folkehelseperspektiv samt skolens behov. 

o Idrettslaget ønsker også økt lagerrom og større styrkerom for klubbens aktiviteter 

 

- Bardu il fremmer spørsmålet om det ikke vil være muligheter for å legge inn bygging av en ny 

hallflate som en opsjon i bygging av ny skole med bakgrunn i at dette kan være særdeles 

kostnadseffektivt om man likevel ønsker å bygge på Barduhallen 

o Bardu il ser ikke at de har egne midler som kan finansier dette, men gjennom 

tippemidler og momskompensasjon vil de kunne bidra 

o Representanten tar også en kort gjennomgang av hvordan saksgangen med utvidelse 

av Barduhallen ligger i forhold til å kunne utløse spillemidler – se anleggsplan Bardu 

kommune. 



Representanten fra Bardu il mener en utvidelse ut fra dagens ønske om nye arealer 

(flerbrukshall) vil ligge i størrelsesorden omkring 30 mill kr. Han understreker at disse tallene ikke 

er kvalitetssikret 

Videre presenteres forprosjektet som ble laget i 2008 i forhold til utvidelse av Barduhallen – 

«Videreutvikling av Barduhallen». 

En revidering av dette forprosjektet mener Bardu il vil være meget aktuelt å se opp mot 

byggingen av en ny skole – både med tanke på å legge til rette for skolens aktiviteter men også 

for idrettslivet og andre interessegrupper i området -beskrevet som en «vinn-vinn situasjon». 

Idrettslaget presisere at alle de innspill som kom i forprosjektet ikke vil være «fornuftig» å ta med 

i en eventuell første byggefase. Her ser man for seg mer hallflate (flerbruksahall) som det 

primære. Idrettslaget har ut fra sonderinger også fått tilbakemeldinger på at det er mest riktig å 

se på bygging av en «flerbrukshall» fremfor en egen fotballhall eller andre «spesialarealer» med 

tanke på finansiering gjennom spillemidler og momskompensasjon. 

_______________________________________________________________________________ 

Sak 2 - Valg av prosjektleder 

Leder av teknisk enhet Johanne Sollid går gjennom tilbudene og karaktersetting av de ulike 

tilbyderne ut fra konkurransegrunnlaget.  

Mest fordelaktige tilbud samlet sett ut i fra pris og kvalitetsmessige krav ble BP3 Prosjekt as fra 

Narvik ved prosjektleder Tore Lorentzen. 

_______________________________________________________________________________ 

Forberedelser til neste møte 

Rådmannen må skaffe oversikt over hvem som ønsker å bidra med innspill i prosessen videre og 

ut fra dette avtale tidspunkt for de enkelte aktørene – Komiteen ønsker å spesifisere at det 

legges opp til presentasjoner på opptil 30 min. 

Komiteen nevner spesielt at de ønsker FAU og Ungdomsrådet velkommen med innspill. 

Enhetsleder skole og barnehage bes engasjere rektorer/lærere til å komme med en presentasjon 

som i grove trekk beskriver de pedagogiske prinsipper og behov/arealutnyttelse i forhold til de 

ulike trinnene, kulturskole og SFO. 

Sentrale punkter vil være:  

-  Særegne behov ved de ulike trinnene – skoleareal, funksjonalitet og uteareal 

-  Hva kan man se for seg som samhandlingsarealer 

-  Hva de ansatte i skolen tenker om prosessen videre i forhold til medvirkning 

-  De viktigste erfaringer fra sist runde  

Oppsatt møte 6. mars avlyses. 

Neste møte 22/3 fra 1300-1530 – NB!! flyttet tidspunkt - Både dag og klokkeslett 

Ny prosjektleder vil trolig kunne møte og presenteres den 22.mars- 

 

 


